
 

 
Møtereferat 

 

BJFF, styremøte nr. 9/2023 

 

  

Styremøte på Steiland 18. september 2023 kl 1900. 

Tilstede: Ivar Omsted, Georg Omsted, Stine Melkild, Ove André Bunde, Fredrik Josefsen, Roy Steinar 

Hansen, Karin Moeng 

Ikke tilstede: Frank Strømseth(forfall), Alexander Ingdal(forfall), Knut Eide, Sissel Motrøen 

Sak 50/2023 

Kommentarer til forrige referat. Ang båter – det ble vedtatt at en av båtene ved Toftaker skal flyttes 

til Altevatn fra neste sesong. Dette ble ikke referatført. 

Sak 51/2023 

Innkommen post. 

Innbrudd naust Geavdnja. Saken henlagt og overført forliksrådet. Leder Ivar Omsted møter i 

forliksrådet. 

Vi har mottatt søknad fra en barnehage om støtte til å sponse diverse turutstyr som sekker til store 

og små i barnehagen. 

Vedtak: Vi sponser ikke dette. 

Vi har mottatt regning på feiing av hytter. Det har ikke vært foretatt feiing. Vi ber Frank Strømseth ta 

opp dette med kommunen og ber om fritak for feiing. 

Strømforbruk Toppenhytta veldig høyt. Eiendomsutvalget følger opp dette. 



Sak 52/2023 

Økonomi. Regnskapstall pr 31.07.2023 ble gjennomgått.  

Vedtak: Eiendomsutvalget gjennomgår de enkelte postene og kommer med tilbakemelding til neste 

styremøte. Kasserer sjekker tall mot vedtatt budsjett. Faktura for merking Altevatn må sendes 

Statkraft. 

Sak 53/2023 

Status fra utvalgene. 

Se nederst i dokumentet! 

Sak 54/2023 

Eventuelt. Skyteutvalget melder inn det som skal i terminlista for neste sesong. 

BJFF har mye aktivitet i de ulike utvalgene og styret vil starte arbeid med å se på hvilken driftsform 

som kan være hensiktsmessig. Dette er noe vi vil jobbe med frem mot årsmøtet. 

 

Brita Martinsen 

referent 

 

Status fra utvalgene: 

Kvinneutvalget har planlagt å gjennomføre et pølsekurs på Dølahall lørdag 21. oktober. Laila 
Myrhaug skal holde kurs. Hun har gitt oss følgende priser: 
 

Priser på pølseskinn og spekk blir ca. 500 kr. pr person.   
3325 kr tar Laila for å holde kurset.  
3000 kr for leie av Dølahall.  
Kursdeltakere kan ta med eget kjøtt eller kjøpe på kurset.  
Det blir 1540 kr. pr. deltaker. Vi søker om å få dekket deltakerutgiften til Kvinneutvalget av BJFF. 
Deltakeravgift: Vi tenker 750 for medlem og 1250 for ikke-medlem.    
 

Evaluering etter skytedag: 
Kontroll at lånehagler er til stedet.   
Instruktører er klarert i god tid i forveien.  
Vi sier tydelig fra at de som kommer skal ha med egne hørselvern.   
Det kom flere førstegangsskyttere på dameskytingen i år.   
 

MVH 

Karin Moeng 

 

 

Fiskeutvalget 



Status fiskeutvalget:  
Jobber inneværende uke med å utbedre åregafler til båtene. BJFF gjennom 
fiskeutvalget har også overtatt en ekstra båt fra en lokal sivil, denne trenger også 
noen utbedringer.  
 
Vi tar båtene opp på land og ut av drift for sesongen ila september. 
 
Har forøvrig hatt ei fantastisk uke inne på Gebna samtidig som Ivar og Sven Kasper 
var der. Takk for lånet av både hytte og båt. Denne turen blir vi å huske resten av 
livet.  
 
Mvh 
 
Alexander Ingdahl     
 

Eiendomsutvalget 

Det har ikke vært noen spesiell aktivitet i eiendomsutvalget, vi har fått presentert et 

bookingsystem som vi samlet mener vil kunne være et godt alternativ, men nå har jo NJFF 

kommet med et system som de definerer som bookingsystem, og som vi må ta oss tid til å se 

på. Dette vil jo uansett være en årsmøtesak så vi tar oss nødvendig tid slik at vi sikrer oss at 

vi får et system som vi er tjent med :-). 

 

Skyteutvalget 

Sesongen avsluttet med lukket klubbmesterskap. Få deltakere gjør at det vil vurderes å åpne 

det for senere anledninger for å få flere med. Det har vært mye aktivitet på banen. 

Villmarksmessa 

Det blir fordelt kr 100 000,- til hver av eierforeningene. Halvparten av det som er budsjettert. 

 


